
Fra:                                              Magne Raknes <magne.raknes@hotmail.no>
Sendt:                                        mandag 10. april 2023 08:44
Til:                                               Post Osterøy
Emne:                                        Spørsmål om breiband
 
Hei
Er det nokon i kommunen som kan sei noko om framdrifta for breibandsutbygginga, som var omtalt i 
Bygdanytt 21.9.2020? https://www.bygdanytt.no/nyheiter/i/7Klm9B/osteroey-faar-over-ein-million-til-
breibandsutbygging
Eg ber om å få tilsendt link eller dokument for vedtaket som er omtalt i reportasjen.
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